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SVAR TILL MOTION INLÄMNAD AV ELIN GRÉEN  2019-02-06 

Styrelsen är fullt medvetna om att när Båstads Ridklubbs ridskola startade i 

september -18 blev förändringen i ridhusschemat lite mer kännbart för flera av 

våra medlemmar.  

Ridhusscheman har varit svårt att ändra pga ingånget avtal daterat 20170829  

med företagare inhyrda i företagsstallet där det varit reglerat hur sk 

hoppdagar/ hinder får vara framme osv  dessa är nu uppsagda för 

omförhandling.  Även avtal om träning finns.  

 Styrelsen har redan startat en omförhandling av avtal och revidering kommer 

att ske, styrelsen är ej främmande att ta hjälp av tävlingskommitéen.  

Styrelsen ambition är att hopp respektive dressyrdagar blir så jämt och bra 

fördelat efter de olika verksamheterna men ej säkert att det blir varannan dag 

principen. Angående att ha träningar för externa eller interna tränare finns den 

möjligheten redan nu efter godkännande av styrelsen och det utövas redan på 

anläggningen. 

 

Som styrelsen redan har startat arbetet med förändringar i ridhusscheman / 

avtal enligt ovan så, bifaller vi denna motion. 
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